

**ATOMIC ENERGY: INTERNATIONAL
CONTROL**²⁹

74 (1949). Resolution of 16 September 1949

[S/1393]

The Security Council,

Having received and examined the letter dated 29 July 1949 from the Chairman of the Atomic Energy Commission,³⁰ transmitting two resolutions³¹ adopted at the 24th meeting of the Commission on 29 July 1949,

Directs the Secretary-General to transmit this letter and the accompanying resolutions, together with the records of the discussion of this question in the Atomic Energy Commission, to the General Assembly and to the States Members of the United Nations.

Adopted at the 447th meeting by 9 votes to none, with 2 abstentions (Ukrainian Soviet Socialist Republic, Union of Soviet Socialist Republics.)

**ÉNERGIE ATOMIQUE : CONTRÔLE
INTERNATIONAL**²⁹

74 (1949). Résolution du 16 septembre 1949

[S/1393]

Le Conseil de sécurité,

Ayant reçu et examiné la lettre³⁰, en date du 29 juillet 1949, par laquelle le Président de la Commission de l'énergie atomique lui transmettait deux résolutions³¹ adoptées à la 24^e séance de la Commission, le 29 juillet 1949,

Invite le Secrétaire général à transmettre cette lettre avec les résolutions qui l'accompagnent, ainsi que le compte rendu des débats auxquels cette question a donné lieu au sein de la Commission de l'énergie atomique, à l'Assemblée générale et aux Etats Membres de l'Organisation des Nations Unies.

Adoptée à la 447^e séance par 9 voix contre zéro, avec 2 abstentions (République socialiste soviétique d'Ukraine, Union des Républiques socialistes soviétiques).

**FUTURE COSTS OF UNITED NATIONS MILITARY
OBSERVERS IN INDONESIA**

76 (1949). Resolution of 5 October 1949

[S/1404]

The Security Council,

Having received a cablegram, dated 5 August 1949, from the Consular Commission at Batavia to the President of the Security Council, requesting that the United Nations assume future costs of military observers in Indonesia,³²

Transmits this message to the Secretary-General.

Adopted at the 449th meeting by 9 votes to 1 (Ukrainian Soviet Socialist Republic), with 1 abstention (Union of Soviet Socialist Republics).

**FRAIS OCCASIONNÉS À L'AVENIR PAR LA
PRÉSENCE D'OBSERVATEURS MILITAIRES
DES NATIONS UNIES EN INDONÉSIE**

76 (1949). Résolution du 5 octobre 1949

[S/1404]

Le Conseil de sécurité,

Ayant reçu un câblogramme, en date du 5 août 1949, adressé au Président du Conseil de sécurité par la Commission consulaire à Batavia, demandant que l'Organisation des Nations Unies assume à l'avenir les frais de subsistance des observateurs militaires en Indonésie³²,

Transmet ce message au Secrétaire général.

Adoptée à la 449^e séance par 9 voix contre une (République socialiste soviétique d'Ukraine), avec une abstention (Union des Républiques socialistes soviétiques).

²⁹ Resolutions or decisions on this question were also adopted by the Council in 1946, 1947 and 1948.

³⁰ *Official Records of the Security Council, Fourth Year, Supplement for September, October, November and December 1949*, document S/1377.

³¹ *Ibid.*, annexe I (document AEC/42) and annex II (document AEC/43).

³² S/1366 (mimeographed document).

²⁹ Question ayant fait l'objet de résolutions ou décisions de la part du Conseil en 1946, 1947 et 1948.

³⁰ *Procès-verbaux officiels du Conseil de sécurité, quatrième année, Supplément de septembre, octobre, novembre et décembre 1949*, document S/1377.

³¹ *Ibid.*, annexe I (document AEC/42 et Corr.1) et annexe II (document AEC/43 et Corr.1).

³² S/1366 (document miméographié).